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Gorghiu: Vestile de la Guvern sunt bune; este o rectificare de buget pozitiva

Rectificarea bugetara va fi una pozitiva, discutii în coalitia de guvernare au existat si "probabil" vor mai

avea loc înainte ca aceasta sa treaca prin Guvern, însa vor fi bani pentru proiectele de investitii aflate în

derulare, a declarat, luni, presedintele interimar al Senatului, Alina Gorghiu.

 

"Vestea buna este ca este o rectificare de buget pozitiva si ca lucrurile sunt pe final. În foarte scurt timp, vom avea

si deznodamântul cu rectificarea, însa ma bucur ca vestile de la Guvern sunt bune. (...) Nu am vazut rectificarea,

dar discutii în coalitie au fost, probabil ca ultimele discutii vor avea loc înainte ca aceasta rectificare sa treaca prin

Guvern. Nu se vor pierde investitii, pentru ca se iau bani de acolo de unde nu s-au facut investitiile pe care

ministrii respectivi le-au prins în buget. (...) Sigur, la o rectificare, tot timpul este nemultumit cel caruia i se iau

banii, dar important e ca banii sunt alocati acolo unde trebuie derulate proiecte de investitii", a precizat Gorghiu, la

Palatul Parlamentului.

 

Ea a adaugat ca sunt foarte multe de facut si, de aceea, Guvernul a alocat resurse importante pentru investitii.

 

"Sper ca aceasta rectificare sa fie una asa cum îsi doresc ministrii, pentru ca proiectele de investitii sa stiti ca acum

nu îmi aduc aminte sa fi fost în perioada anterioara. Sunt foarte multe de facut, Guvernul a alocat resurse

realmente importante pentru proiectele de investitii, sunt bani care s-au adus de Guvern din fonduri europene, e

cea mai mare rata de absorbtie a fondurilor europene, este o suma extraordinar de mare alocata investitiilor publice

în economie. Acolo unde sunt proiecte de investitii în derulare, evident ca sunt bani pentru a derula aceste proiecte.

(...) În aceste luni vor fi semnate toate contractele - proiectul amplu de investitii guvernamentale în comunitatile

locale 'Anghel Saligny', motiv pentru care sunt convinsa ca lucrurile vor intra, cel putin pe proiectele comunitatilor

locale, pe fagasul normal", a explicat Alina Gorghiu. 
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